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Request for Information ISED 401700 
 

Public Safety Broadband Network 
 

AMENDMENT 004 
 
The purpose of this amendment is to include an additional Contracting Authority for responses to the 
Request for Information.  
 
How to participate 
Respondents interested in providing a response should send it to the Contracting Authority identified 
below, by email, by January 12, 2018 at 12:00 EDT. Respondents wishing to submit their responses via a 
channel other than email need to contact the authority indicated below. Respondents should ensure that 
they are properly identified with the name and email address, the RFI number and the RFI title appearing 
legibly in the email. 
 
For more information 
For more information or questions regarding this RFI and to submit a response, please contact by email 
the following:  
 
Chantal Lafleur  
Contracting Authority  
Chantal.lafleur2@canada.ca 
 
AND 
 
Stéphanie Cleroux 
Contracting Authority  
Stephanie.Cleroux2@canada.ca 
 
 
 
 
 
 
 

**All other terms and conditions remain unchanged. 
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Demande de renseignement ISED 401700 
 

Réseau à large bande de sécurité publique 
 
 

MODIFICATION 004 
 

Le but de cette modification est d’inclure une autorité contractante supplémentaire pour les réponses à la 
demande de renseignement.  
 
Comment participer 
Les répondants qui souhaitent fournir une réponse doivent l’envoyer à l’autorité contractante sous 
mentionnée, par courriel, d’ici le 12 janvier 2018 à midi (HAE). Les répondants qui désirent présenter 
leurs réponses autrement que par courriel doivent communiquer avec l’autorité contractante indiquée ci-
dessous. Les répondants doivent s'assurer d’être bien identifiés en vérifiant que leur nom et leur adresse 
de courriel, ainsi que le numéro et le titre de la DDR, sont clairement indiqués dans le courriel. 
 
Pour obtenir de plus amples informations 
Pour obtenir de plus amples informations ou pour toutes questions et pour présenter leurs réponses, 
veuillez communiquer par courriel à : 
Chantal Lafleur 
Autorité contractante 
Chantal.lafleur2@canada.ca 
 
ET  
 
Stephanie Cléroux 
Autorité contractante 
Stephanie.Cleroux2@canada.ca 

 
 
 

**Tous les autres termes et conditions demeurent inchangés. 
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